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Protokół nr 4/2015 
 

 

posiedzenia Komisji  Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 23 marca 2015 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 

 

Członkowie Komisji i osoby zaproszone – obecni na posiedzeniu  

wg załączonych list obecności, które stanowią  załączniki nr 1 do protokołu. 

Posiedzenie Komisji w trakcie sesji. 

 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji, pan Tomasz 

Marcinkowski, który na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu 

uczestniczy wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są 

prawomocne. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego 

realizacji (za - 4). 
 

Ad. 1  Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

II projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2015 – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Inicjatorem tego projektu jest Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości, który wnioskował o uruchomienie rezerwy ogólnej w kwocie 

185 301 zł. Więcej szczegółów powie p. Naczelnik. Jednocześnie dokonaliśmy 

autopoprawki do uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2015-2028, która stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości:  

Wnioskowałem o uruchomienie rezerwy ogólnej z przeznaczeniem na zapłatę za 

nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości od zasobu Miasta.  
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Jan Koziorowski: 

Czy nieruchomość w rejonie Sanatorium Modrzew jest zabudowana? 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości:  

Jest to nieruchomość niezabudowana.  

 

Jan Koziorowski: 

Czy to jest fragment drogi wyłożonej brukiem? 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości:  

To nie jest jezdnia od ul. Rąbińskiej tylko dojście do pijalni wód. Od strony 

sanatorium Kombatant przedłużenie ul. Sienkiewicza. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze inne pytania? Nie widzę. 

Przechodzimy do głosowania. 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały. 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się - 1 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji.  

 
Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Tomasz Marcinkowski 

 
Protokółowała 

 

Justyna Gaczkowska 


